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Protokół nr IX 

z IX sesji Rady Miejskiej w Wąwolnicy 

z dnia 13 lutego 2025 r. 

IX sesja odbyła się w Urzędzie Miejskim w Wąwolnicy, ul. Lubelska 39. 24-160 Wąwolnica 

Obrady rozpoczęto 13 lutego 2025 r. o godz. 08:06. a zakończono o godz. 10:15 tego samego 

dnia. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodnicząca na wstępie przywitała wszystkich zebranych na obradach Radnych, Pana 

Burmistrza,  Sekretarza, Panią Skarbnik, pracowników Urzędu Gminy, mieszkańców 

oglądających sesję online. 

Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest nagrywana, nagranie zostanie umieszczone na 

stronie BIP oraz na stronie Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca słowami „otwieram IX sesję Rady Miejskiej w Wąwolnicy” oficjalnie otworzyła 

obrady Rady Gminy. Następnie w oparciu o listę obecności, Przewodnicząca stwierdziła, że na 

sali obecnych jest 13 z 15 radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania uchwał. 

Kworum zostało również potwierdzone na tabletach.  

Sesja została zwołana prawidłowo. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków 

Obecni: 

1. Elżbieta Gąsiorowska 

2. Wanda Gąsiorowska 

3. Renata Hejno 

4. Robert Kałdonek 

5. Dorota Kolibska 

6. Przemysław Kowalski 

7. Sylwia Musiatowicz 

8. Bartłomiej Rukasz 

9. Michał Sadurski 

10. Monika Stadnicka 

11. Ewelina Stefaniak 

12. Alina Szumiata 

13. Iwona Taborek /radna dołączyła w trakcie obrad/ 

14. Elżbieta Tomaszewska 

15. Monika Wargocka 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

  

2. Przedstawienie porządku obrad IX Sesji. 

 

Proponowany porządek obrad Radni otrzymali na tablety. 
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Przewodnicząca przekazała, że z uwagi na fakt, że podczas wspólnej komisji Budżetu, Inwestycji 

i Gospodarki Mieniem Komunalnym oraz Spraw Społecznych, Oświaty, Gospodarki 

Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w dniu  11 lutego 2025 r.  Radni złożyli wniosek o 

dodanie nowego punktu do porządku obrad oraz zmianę w kolejności punków  w 

zaproponowanym porządku obrad, tj. : 

 

1.O zmianę kolejności porządku obrad w ten sposób, żeby punkt dot.  Informacji o działalności 

Burmistrza w okresie międzysesyjnym został przeniesiony do punktu kolejnego po punktach dot. 

podjęcia uchwał.  

2.O wprowadzenie do porządku obrad IX sesji Rady Miejskiej punktu dot. podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości diet dla Przewodniczącego Rady Gminy Wąwolnica, 

radnych i członków komisji Rady Gminy. 

Zgodnie z przepisami każdy wniosek dot. zmiany porządku obrad wymaga głosowania. Zmiany 

można wprowadzić bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady.  

Wobec powyższego proponuję zmianę brzmienia punktu 3 na: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości diet dla Przewodniczącego Rady 

Gminy Wąwolnica, radnych i członków komisji Rady Gminy. 

 Oraz wprowadzenie punktu 6a w brzmieniu: Informacja z działalności Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym. 

Każdy wniosek będzie  głosowany oddzielnie. 

 

Głosowano wniosek: 

w sprawie zmiany brzmienia punktu 3 porządku obrad IX sesji  na: Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wysokości diet dla Przewodniczącego Rady Gminy Wąwolnica, radnych i 

członków komisji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Dorota Kolibska, Przemysław 

Kowalski, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Michał Sadurski, Monika Stadnicka, Ewelina 

Stefaniak, Alina Szumiata, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (2) 

Robert Kałdonek, Iwona Taborek 

 

Przewodnicząca odczytała wyniki, następnie stwierdziła, że wniosek  został przyjęty.  

 

Kolejne głosowanie: 

 

Głosowano wniosek: 

w sprawie wprowadzenia do porządku obrad IX sesji Rady punktu 6a w brzmieniu: Informacja z 

działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Dorota Kolibska, Przemysław 

Kowalski, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Michał Sadurski, Monika Stadnicka, Ewelina 

Stefaniak, Alina Szumiata, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (2) 

Robert Kałdonek, Iwona Taborek 

  

Przewodnicząca odczytała wyniki, następnie stwierdziła, że wniosek  został przyjęty.  

Inne propozycje zmian nie wpłynęły.  

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad po w/w zmianach:  

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad  IX  Sesji. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości diet dla Przewodniczącego 

Rady Gminy Wąwolnica, radnych i członków komisji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2025 rok.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wąwolnica w roku 2025. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wąwolnica. 

6a. Informacja o działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Przedstawienie sprawozdań z pracy Komisji stałych Rady Gminy za 2024 r. 

8. Przedstawienie ramowych planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej na 2025 r. 

9. Przedstawienie protokołu z przebiegu kontroli Komisji Rewizyjnej. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości diet dla Przewodniczącego 

Rady Gminy Wąwolnica, radnych i członków komisji Rady Gminy 

  

Projekt uchwały, którego wnioskodawcą był Burmistrz Wąwolnicy był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji.  Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii. 

Radna Ewelina Stefaniak Przewodnicząca współnego posiedzenia Komisji    

Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym oraz Komisji Spraw Społecznych, 

Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  stwierdziła, że obie komisje 

zaopiniowały uchwałę pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu, Przewodnicząca zamknęła dyskusję.  

Do obradujących dołączyła Radna Iwona Taborek. 

 

Przewodnicząca poprosiła o potwierdzenie kworum, z uwagi na zmianę stanu ilości radnych – 

obecnych 14 radnych, odczytała projekt uchwały, a następnie poddała go pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości diet dla Przewodniczącego Rady 

Gminy Wąwolnica, radnych i członków komisji Rady Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Dorota Kolibska, Przemysław 

Kowalski, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Michał Sadurski, Monika Stadnicka, Ewelina 

Stefaniak, Alina Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (1) 

Robert Kałdonek 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr IX.57.25 zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości 

diet dla Przewodniczącego Rady Gminy Wąwolnica, radnych i członków komisji Rady Gminy 

została podjęta. 

 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2025 rok. 

 

Projekt uchwały, którego wnioskodawcą był Burmistrz Gminy był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji. Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia Komisji  Ewelina Stefaniak przekazała, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Radni nie zabierali głosu. Przewodnicząca zamknęła dyskusję,  odczytała projekt uchwały, który 

poddała pod głosowanie.  

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Dorota Kolibska, Przemysław 

Kowalski, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Michał Sadurski, Monika Stadnicka, Ewelina 

Stefaniak, Alina Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (1) 

Robert Kałdonek 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr IX.58.25 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wąwolnica na 2025 rok została podjęta. 
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Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wąwolnica w roku 2025. 

Projekt uchwały, którego wnioskodawcą był Burmistrz, był omawiany na wspólnym posiedzeniu 

Komisji. Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia Komisji  Ewelina Stefaniak przekazała, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

Radni nie zabierali głosu. Przewodnicząca zamknęła dyskusję,  odczytała projekt uchwały, który 

poddała pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wąwolnica w roku 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Dorota Kolibska, Przemysław 

Kowalski, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Michał Sadurski, Monika Stadnicka, Ewelina 

Stefaniak, Alina Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (1) 

Robert Kałdonek 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr IX.57.25 w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wąwolnica 

w roku 2025 została podjęta. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wąwolnica. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały, który został przygotowany przez komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji, następnie poprosiła 

o  przedstawienie opinii  wspólnego posiedzenia komisji Przewodniczącą obrad Ewelinę 

Stefaniak. 

Radna Ewelina Stefaniak przekazała, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie przez obie 

komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem a następnie   poddała go pod głosowanie. Kworum zachowane. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wąwolnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Dorota Kolibska, Przemysław 

Kowalski, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Michał Sadurski, Monika Stadnicka, Ewelina 

Stefaniak, Alina Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (1) 

Robert Kałdonek 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr IX.57.25 w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Wójta Gminy Wąwolnica została podjęta. 

 

Ad. 6 a) Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca oddała głos Burmistrzowi, który przedstawił sprawozdanie z działalności w 

okresie międzysesyjnym. 

W sprawozdaniu poruszył następujące tematy: 

 

- przebudowa ujęcia wody w Rąblowie. Prace na placu budowy są realizowane w miarę oczywiście 

możliwości pogodowych. 

- zadanie pod tytułem Mój Targ, czyli modernizacji placu targowego w miejscowości Wąwolnica 

wraz z jego funkcjonalnym połączeniem z rynkiem miejskim i Placem Maryjnym. wykonawca 

rozpoczął już rozbiórkę budynków drewnianych. poinformować, dodał, ,że zgodnie z ustaleniami 

z Wykonawcą dotychczasowy plac targowy od miesiąca marca będzie przeniesiony. Funkcje 

targowe  będą przeniesione na teren naszego rynku w Wąwolnicy.  Dokładnie 5 marca odbędzie 

się pierwszy targ właśnie na rynku w Wąwolnicy. Będzie wprowadzona specjalna organizacja 

ruchu, specjalne oznakowanie, tak, żeby w każdą środę od godziny 5:00 rano  do godziny 13:00 

zachować porządek podczas prowadzenia handlu,  żeby handlarze mogli bezpiecznie handlować 

i oczywiście  wszyscy kupujący, również w sposób bezpieczny, nie zaburzony w żaden sposób 

mogli dokonywać zakupów w tym można powiedzieć tymczasowym miejscu targowym. 

Przypomniał ciekawą, historyczną sytuację, ponieważ historycznie prawa targowe Wąwolnica 

otrzymała właśnie lokując ten targ na rynku, więc można powiedzieć, że wracamy niejako do 

korzeni. Prosił, żeby z pewnym zrozumieniem podejść do tego. Dla nas to też jest sytuacja nowa. 

Oczywiście dopełnimy wszelkich starań,  żeby ten targ, żeby to handlowanie przechodziło płynnie, 

natomiast no, mogą się oczywiście w takich sytuacjach zdarzyć jakieś sytuacje nieprzewidziane, 

- odbył się przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości  zamieszkałych na terenie Gminy Wąwolnica oraz dostarczonych do Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. Umowa została podpisana 13 stycznia. W 

postępowaniu przetargowym usługę wygrał wykonawca, czyli Zakład Usług Komunalnych z 

Kurowa 

- przestawił wyniki otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych o 

charakterze pożytku publicznego na rok 2025. Dofinansowanie  przyznawaliśmy w dwóch 

obszarach. 

W pierwszym obszarze było dedykowanych 30 000 zł na wspieranie kultury, sztuki, ochrony dóbr 

kultury i tradycji. 

 

W tym obszarze zostały przyznane środki odpowiednio” 

- 3 000 zł dla Koła Gospodyń Wiejskich "Babki z pomysłem". 
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- 2 500 zł dla Koła Gospodyń Wiejskich "Zarzeczanki". 

- 5 000 zł dla Stowarzyszenia "Aktywni Kreatywni". 

- 5 000 zł  dla Stowarzyszenia "Wokół Bystrej". 

- 5 000 zł dla "Regionalnego  Towarzystwa Przyjaciół Wąwolnicy". 

- 4 500 zł dla Koła Gospodyń Wiejskich "Bartkowianki" 

- 5 000 zł dla Koła Gospodyń Wiejskich Karmanowice. 

Drugi obszar, w którym przyznaliśmy środki z pożytku publicznego to upowszechnianie kultury 

fizycznej i sportu na rok 2025. 

W tej puli było 60 000 zł i odpowiednio środki otrzymali: 

- 45 000 zł. Klub Sportowy KS Wawel z Wąwolnicy  

- 2 000 zł otrzymało Stowarzyszenie Aktywna i Nowoczesna Wąwolnica. 

- 2 000 zł otrzymało Stowarzyszenie Black Belt. 

- 2 000 zł otrzymało Stowarzyszenie Szansa. 

- 5 000 zł otrzymało nasze Stowarzyszenie Emerytów Młodzi Duchem  

- 4 000 zł otrzymało Stowarzyszenie  Ochotnicza Straż Pożarna w Rąblowie. 

Burmistrz pogratulował wszystkim dobrze wypełnionych wniosków i otrzymanych 

dofinansowań życzył udanych realizacji zadań. 

Burmistrz nawiązał do uroczystości związanej z odzyskaniem praw miejskich. 

Wymagało to wielu starań, przygotowań,  cały proces bardzo trudny, złożony pod względem 

formalnym, ale zwieńczony sukcesem i podpisem premiera na akcie lokacyjnym przywracającym 

prawa miejskie Wąwolnicy. Uroczystość, która miała miejsce 11 stycznia, 

rozpoczęta mszą świętą z pocztami sztandarowymi, poczty sztandarowe szkół, straży pożarnych. 

Następnie w szkole odbyła się przepiękna uroczystość występy dzieci 

szkolnych naszych Bystrzaków, przy obecności wielu znamienitych gości. Burmistrz podziękował 

wszystkim zaangażowanym w przygotowanie tej uroczystości, uczestniczącym w tym święcie, 

szczególne słowa podziękowania skierował do  Prezesa Towarzystwa Przyjaciół Wąwolnicy. 

Burmistrz podkreślił, że  jesteśmy wszyscy świadkami historii. Wąwolnica po 155 latach od 

utraconych praw miejskich znowu staje  się miastem, a tak naprawdę po raz drugi prawa miejskie 

uzyskuje po prawie siedmiuset latach, ponieważ pierwszy raz prawa miejskie zostały nadane 

przez króla Kazimierza Wielkiego w roku 1346.Warto podkreślić jesteśmy jednym z niewielu miast 

królewskich, ponieważ prawa miejskie nadawali różni władcy, ale rzadziej nadawali je Królowie 

Polscy. 

- Burmistrz wspomniał  o  wizycie w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych. Z Panią Przewodniczącą  

Rady Dorotą Kolibską mieli przyjemność i zaszczyt uczestniczyć w spotkaniu na zaproszenie 

Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji Pana Tomasza Siemoniaka. To spotkanie miało 

miejsce podczas Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu. Uczestniczyli w obradach, których właśnie 

jednym z elementów było uroczyste wręczenie aktu nadania praw miejskich w Wąwolnicy. Bardzo 

piękne spotkanie, bardzo  uroczyste i oczywiście podkreślające wagę wydarzenia. 

Pan minister podkreślił, że  dobrze, że dzieje się tak, że to, co zostało zabrane, zostało przez 

naszych mieszkańców decyzją naszych  mieszkańców poprzez konsultacje społeczne 

przywrócone i ta sprawiedliwość dziejowa nastąpiła. 

Burmistrz wspomniał o podjętych rozmowach z prezesem Unii Miasteczek Polskich. Będziemy 

chcieli podjąć współpracę i wstąpić do Stowarzyszenia Ogólnopolskiego Unii Miasteczek Polskich, 

dlatego, że jest to bardzo ciekawa organizacja, będąca bardzo blisko prac rządowych, 



8 
 

międzyrządowych, również jest członkiem Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu, chcemy być 

blisko tych spraw,  tych decyzji, które podejmują się na najwyższym szczeblu. 

- Burmistrz opowiedział o przeprowadzonych 21 stycznia konsultacjach z mieszkańcami na temat 

koncepcji przebudowy Rynku w Wąwolnicy, o sugestiach jakie mieli mieszkańcy odnośnie tego 

projektu oraz o wizycie u Lubelskiego Konserwatora Zabytków. 

Generalnie projekt bardzo się spodobał, przede wszystkim przez to, że planujemy teren zielony, 

bardzo uporządkowany, bardzo spójny z elementami historycznymi, ale przede  wszystkim taki 

otwarty zielony plac służący naszym mieszkańcom i oczywiście gościom do tego, aby można było 

w pięknym miejscu wypocząć, spędzić czas czy to przy placu zabaw, czy to przy innych 

elementach małej architektury, które również na tym rynku się będą znajdować. 

W tym momencie przygotowujemy formalności. Oczywiście przed nami konkurs ofert, który wyłoni 

finalnie projektanta, bo teraz mówimy o koncepcji. Z koncepcji musi powstać projekt. W związku 

z tym zostanie wyłoniony projektant, który już dokona ostatecznego projektu, oczywiście zgodnie 

z tymi wytycznymi konserwatorskimi,  tak żeby to wszystko finalnie mogło być zrealizowane. 

Gmina będzie chciała pozyskać pieniądze zewnętrzne najbliższy nabór wniosków przewidywany 

jest na przełomie czerwca i lipca br. Pozostało niewiele czasu na przygotowanie projektu . 

- W okresie międzysesyjnym odbyły się jeszcze i nadal odbywają się zebrania Walne 

Ochotniczych Straży Pożarnych podsumowujące poprzedni rok. Odbyły się spotkania w 

miejscowości Huta, w Łopatkach, w Rąblowie, w Karmanowicach i Wąwolnicy. W miejscowości 

Rąblów  dodatkowo podczas uroczystości podczas zebrania Walnego odbyła się uroczystość 

oficjalna wręczenia aktu wejścia do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego z udziałem wielu 

znamienitych gości . 

- W Lubelskim Centrum Kultury odbyła się konferencja na zaproszenie Marszałka województwa 

na temat środków dedykowanych przez Urząd Marszałkowski. Tutaj głównie chodziło o środki z 

tak zwanego FOGR-u, czyli Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. My w tym zakresie 

przygotowujemy  wniosek na modernizację drogi w tak zwanych Iłkach.- Liczymy,, że otrzymamy 

na cel dofinansowanie oraz na to, że to zadanie zostanie płynnie i sprawnie zrealizowane. 

- Kolejny temat dotyczy projektu modernizacji obiektów sakralnych w naszej parafii. Dotyczy to 

budynków  organistówki oraz budynku plebanii. Odbyły się dwie narady w okresie 

międzysesyjnym. Już rozpoczęły się prace na obiektach sakralnych, których dotyczy 

dofinansowanie. 

- Odbyły się dwa  posiedzenie Lokalnej Grupy Działania Zielony Pierścień, głównie dotyczące 

naborów, które w tym roku nas czekają. Odnośnie podmiotów biznesowych, ale również 

stowarzyszeń i jednostek samorządowych.  Podczas spotkania odbyły się rozmowy o 

możliwościach pozyskania tych środków. Burmistrz zachęcał do aktywności, zakładania 

stowarzyszeń  i zapoznania z ofertą. Przypomniał, że stowarzyszenie pozyskuje te środki na dużo 

lepszej relacji finansowej niż samorząd, bo to jest 97% dofinansowania, samorząd niecałe 70% 

dofinansowania. 

- w okresie międzysesyjnym  odbyło się wyjazdowe spotkanie wraz z Komisją w Klubie Seniora. 

Głównym celem było to, aby pokazać działanie Klubu Seniora, zasadność działania Klubu Seniora 

oraz  jakie są koszty  jego utrzymania. Burmistrz bardzo docenia to,  co się dzieje w Klubie 

Seniora. Jest to duża wartość i przede  wszystkim wpisuje się w tą politykę senioralną, którą 

również państwo propaguje i zwraca uwagę na to, aby zwracać szczególną uwagę na grupy 
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osób, które już są w słusznym wieku i  które czas aktywności zawodowej mają za sobą, ale 

chcemy spowodować, żeby ta aktywność nie zakończyła się na siedzeniu w domu. Ten klub pełni 

bardzo ważną funkcję społeczną właśnie uspołeczniając tych ludzi, socjalizując, czyli powodując,  

że są razem, spędzają ze sobą czas, ale mają mnóstwo różnych zajęć, bardzo ciekawych zadań, 

wycieczek po to, żeby jak najlepiej funkcjonować w naszej społeczności. 

- W okresie międzysesyjnym również  odbyły się opłatki, opłatek gminny na Rynku w Wąwolnicy. 

Burmistrz podziękował za obecność, Domowi Kultury na czele z Panią Dyrektor Dorotą Chudy  za 

przygotowanie  całej uroczystości w dosyć zaskakującej scenerii, łącznie z przygotowanymi 

ogniami. Strażacy z OSP Wąwolnica bardzo pięknie  przygotowali tą część ogniową. W specjalnie 

przygotowanych  pniach tlił się ogień, więc to też dodawało pewnego charakteru, odbyły się 

występy naszych artystów, dzielenie się opłatkiem, to wszystko było pięknie przygotowane. 

Koła Gospodyń Wiejskich biorące udział przygotowały specjały, tak że nasi mieszkańcy mieli i coś 

dla duszy i coś dla ciała. Podziękował za zaangażowanie i przygotowanie. 

- Odbyły się również opłatki w miejscowości Huta. Również pięknie przygotowana uroczystość. 

- Też byli Bystrzacy. 

- Odbył się opłatek w miejscowości Karmanowice, przygotowany przez tamtejsze Koła Gospodyń 

Wiejskich. Też pięknie zaaranżowane,  przygotowane spotkanie dla mieszkańców. 

- Dodał, że na tych wszystkich spotkaniach opłatkowych była bardzo wysoka frekwencja, co 

bardzo cieszy. To oznacza, że mieszkańcy chcą brać udział w takich uroczystościach 

- Podziękował Zespołowi Szkolno-Przedszkolnego w Wąwolnicy oraz Szkole Podstawowej 

w Karmanowicach za piękne  przygotowanie Dnia Babci i Dziadka, przepięknie przygotowana 

inscenizacja, występy dzieci różnych grup wiekowych, tutaj również ta frekwencja babć i dziadków 

była bardzo wysoka. Warto pielęgnować takie relacje. To też buduje tą więź między najmłodszym 

pokoleniem a tym najstarszym. 

- 28 lutego odbędzie się kolejna edycja Ekstremalnej Drogi Krzyżowej i informacje na stronie 

internetowej,  

- w imieniu Gminnego Domu Kultury oraz Koła Gospodyń Wiejskich Babki z pomysłem Burmistrz 

zaprosił  na Dzień Kobiet,  który odbędzie się 8 marca w remizie Ochotniczej Straży Pożarnej  w 

Wąwolnicy o godzinie 15.00.  

O godz. 9.04 Przewodnicząca zarządziła przerwę w obradach.  

Radna Renata Hejno opuściła obrady Rady. 

O godz. 9.34 Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, 

że na Sali obecnych jest 13 Radnych, co stanowi wymagane kworum. 

 

Ad 7. Przedstawienie sprawozdań z pracy Komisji stałych Rady Gminy za 2024 r. 

 

Przewodnicząca oddała głos Radnej Ewelinie Stefaniak- Przewodniczącej Komisji Budżetu, 

Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym, która przestawiła sprawozdanie z prac Komisji za 

2024 r.   

Przewodnicząca oddała głos Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Gospodarki 

Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Radnej Monice Stadnickiej,  która przestawiła 

sprawozdanie z prac Komisji za 2024 r.   
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Ad. 8. Przedstawienie ramowych planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej na 2025 r. 

 

Przewodnicząca oddała głos Radnej Ewelinie Stefaniak- Przewodniczącej Komisji Budżetu, 

Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym, która przestawiła ramowy plan pracy Komisji na 

2025 r.   

Przewodnicząca oddała głos Radnej Monice Stadnickiej - Przewodniczącej Komisji Spraw 

Społecznych, Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, która 

przestawiła ramowy plan pracy Komisji na 2025 r.   

 

Ad 9. Przedstawienie protokołu z przebiegu kontroli Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca oddała głos Radnemu Bartłomiejowi Rukaszowi, - Przewodniczącemu Komisji 

Rewizyjnej, który przedstawił protokół oraz stanowisko Burmistrza do protokołu z 

przeprowadzonej kontroli zleconej przez Radę z działalności Wójta w zakresie realizacji inwestycji 

pod nazwą „Przebudowa budynku dawnego przedszkola wraz ze zmianą sposobu użytkowania 

na Centrum Integracji Społecznej w Wąwolnicy”. 

 

Ad10. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodnicząca poinformowała, ze do wczoraj nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie na 

piśmie. Obecnie też nikt nie złożył interpelacji ani zapytań na piśmie . 

 

Ad.11. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodnicząca poinformowała , że protokół z VIII sesji Rady Gminy Wąwolnica zgodnie ze 

statutem został wyłożony w biurze Rady, został również zamieszczony w eSesji, do protokołu  nie 

wpłynęły żadne uwagi. 

 

Radny Bartłomiej Rukasz odczytał pismo, które zamierza przesłać w imieniu Rady Miejskiej do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Lublinie w sprawie podjęcia działań mających na celu poprawę 

widoczności przejścia dla pieszych znajdującego się między budynkami przy ul. Rynek 1 a ul. 

Lubelska 2 w miejscowości Wąwolnica. W szczególności postuluje o zainstalowanie 

podświetlanych znaków drogowych oraz elementów odblaskowych w jezdni, w tym aktywnych 

punktowych elementów odblaskowych emitujących światło. Prosi również o rozważenie 

zastosowania innych nowoczesnych rozwiązań, które mogłyby zwiększyć bezpieczeństwo w tym 

miejscu.  

 

Radna Elżbieta Tomaszewska w nawiązaniu do sprawozdania z kontroli pytała, dlaczego pomimo 

odbioru budynku po dawnym przedszkolu w sierpniu, nadal pomimo tak późnego odbioru, ponad 

pół roku   nadal nic się tam nie dzieje, jakie są przewidywane losy tego przedszkola, co tam ma 

być, kto ma tym zarządzać, jakie są plany i kiedy. . 

 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza - Grzegorz Dunia, który wyjaśnił, że odbiór tych prac 
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i rozliczenie nastąpiło, nastąpił we wrześniu, ale tylko zgodnie z umową i w zakresie jaki mieliśmy 

z Probatusem. W trakcie doszły dodatkowe prace chociażby ze zjazdem, które nie były objęte 

projektem, te prace były zlecone osobnemu wykonawcy i te prace były realizowane w okresie 

jesiennym. Tym budynkiem Centrum Integracji Społecznej będzie zarządzał Dyrektor Domu 

Kultury. W ramach tego Programu, który nam sfinansował to przedsięwzięcie zostały jeszcze 

pieniądze, które zostaną przeznaczone na sfinansowanie wyposażenia tego obiektu. Część 

wyposażenia została zakupiona, natomiast niektóre rzeczy są na zamówienie i czekamy na te 

rzeczy. Plan jest żeby przed świętami Wielkanocnymi dokonać otwarcia. Podkreślił, że  było to 

bardzo trudne przedsięwzięcie wymagające bardzo dużego zaangażowania i z którym się bardzo 

długo borykaliśmy z nie naszej winy. 

Zastępca Burmistrza odniósł się do wniosku Rady  odnośnie poprawy  widoczności na przejściu i 

skierowania pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Podkreślił, że kwestie oświetlenia dróg bez 

względu jakie czy to są drogi powiatowe czy gminne to jest zadanie własne gminy. Natomiast 

odnośnie rozwiązań technicznych takich jakie mamy przy szkole więc to jest dobry adres do 

Zarządu Dróg.  Dodał, że prowadzimy  staraniach dot. umieszczenia oświetlenia tego obszaru 

przejścia dla pieszych, bo jest taka potrzeba, działania są zaawansowane.  

 

Radna E. Tomaszewska zapoznała Radnych z informacjami, jakie pozyskała podczas szkolenia 

w LGD Zielony pierścień, które dot. pisania i naboru wniosków o wsparcie lokalnych inicjatyw, w 

ramach nowego programu finansowania, który ruszy jesienią tego roku. Opowiedziała o 

wysokości dofinansowań , zadaniach, które będą mogły zostać sfinansowane, oraz kto może być 

beneficjentem tych środków. 

Burmistrz dodał informację, że Prezes Zielonego przygotowuje spotkanie z włodarzami 

samorządów, na którym będą przedstawione możliwości pozyskiwania środków na potrzeby 

samorządów. 

 

Radna Monika Stadnicka w nawiązaniu do informacji internetowych dot. funduszy na drogi 

dojazdowe do pól i gospodarstw, pytała – czy u nas w gminie coś o tym wiadomo. 

Burmistrz potwierdził, że  jest nabór do końca miesiąca lutego na tak zwany Fundusz Ochrony 

Gruntów Rolnych. Są to środki, którymi dysponuje marszałek województwa. Co roku są takie 

środki, takie możliwości i my składamy wniosek na drogę w Iłkach. Jest dokumentacja  

przygotowywana i stosowny wniosek. 

 

Przewodnicząca zapoznała Radnych z Petycją  o pomoc w likwidacji nadal trwającego systemu 

komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające  organizacje partyjne i sędziowskie 

oraz o podjęcie współpracy  z urzędem cywilnej demokratycznej kontroli w celu wprowadzenia 

ładu konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio, zgodnie z 

artykułem 4 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej. 

Petycja została przekazana Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w celu jej przeanalizowania i 

przygotowania stosownego projektu uchwały oraz przesłana Radnym. 

Przewodnicząca przypomniała Radnym o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych do 30 

kwietnia 2025 roku według stanu na dzień 31 grudnia 2024 roku. Stosowne pismo z Urzędu 

Wojewódzkiego zostało przekazane Radnym w korespondencji. Prosiła o zwrócenie  szczególnej 
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uwagi na błędy jakie wskazał Urząd Skarbowy w odniesieniu co do niektórych oświadczeń 

złożonych w poprzednich oświadczeniach. 

 

Ad.12. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodnicząca o godz. 10.15 zamknęła obrady  

IX sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Protokół zawiera chronologiczny przebieg sesji oraz inne istotne fakty mogące mieć wpływ na 

ocenę ważności przebiegu sesji. 

Uchwały podjęte na sesji stanowią załączniki do protokołu. 

Sprawozdania z prac Komisji stanowią załączniki do protokołu 

 

Nagrania z pełnym przebiegiem sesji udostępniono pod adresem: 
https://wawolnica.esesja.pl/transmisja/64433/ixasesjaaradyawadniuaczwarteka13alutegoa2025. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: J. Paciejewska – insp. ds. obsługi Biura Rady Gminy 

…………………………………….. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wąwolnica :Dorota Kolibska 

…………………………………….. 

 

Załączniki: 

1. Uchwały podjęte na sesji.  

2. Sprawozdania z prac Komisji. 

3. Ramowe plany pracy Komisji. 

4. Wykaz głosowań. 

5. Lista obecności Radnych. 

6. Lista gości obecnych na sesji. 

 

 

 


